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Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Skupštine, Radomir Novaković. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 28 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: dr Vesna Đokvučić, Damir Kalamperović, Denisa 
Halimi ć, dr Srđan Kalini ć, Aleksandar Rakočević, Bosiljka Ražnatović, mr Dejan Đurović, 
Goran Pejović i Emin Durakovi ć.  
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, glavni administrator, starješine organa 
lokalne uprave, predsjednici Odbora direktora d.o.o. i direktori javnih preduzeća čiji je 
osnivač Skupština Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA : 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da je predsjednik 
Opštine saglasno Poslovniku o radu Skupštine, dostavio predlog za dopunu dnevnog reda 
tačkom: Predlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između Opštine Bar 
(Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska). 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da odbornicima nije dostavljen kompletan materijal po 
predloženim odlukama za donošenje planskih dokumenata, te da, s tim u vezi, saglasno 
Poslovniku o radu, Skupština o tim pitanjima ne može odlučivati.Takođe, predložio je da se 
tačka pod rednim brojem 5. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik" skine iz 
dnevnog reda. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložila da se sa dnevnog reda 
sjednice skine tačka pod rednim brojem 5. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a 
"Maljevik", iz razloga što bi donošenjem ove odluke bilo izvršeno krivično djelo jer bi na štetu 
građana Bara, dužnik "Sonuba Montenegro" bio oslobođen plaćanja iznosa od 9.345.710,00 €, 
odnosno da bi predsjednik Opštine kao predlagač i odbornici koji bi glasali, kao donosioci 
odluka, zloupotrijebili službeni položaj i omogućili sticanje protivpravne imovinske koristi za 
treće lice u ovom slučaju dužniku koji je pravosnažnom sudskom presudom definisan kao neko 
ko je Opštini Bar dužan navedeni iznos sa pripadajućim kamatama.Takođe, u ime deset 
odbornika opozicije, tražila je da se o navedenom predlogu Skupština izjasni po prozivci. 
 
Odbornik Osman Subašić je predložio da se sa dnevnog reda sjednice skinu tačke pod rednim 
brojevima 6. i 7, Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar i Predlog Odluke o zaduživanju 
Opštine Bar za bankarsku garanciju. 
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Nakon toga, Skupština se, o predlogu Kluba odbornika SNP-a da se 5. tačka Predlog Odluke 
o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik",  skine iz predloženog dnevnog reda, izjasnila 
prozivkom kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -protiv 
2. Slobo Pajović-protiv 
3. Naser Kraja-protiv 
4. Branislav Branković-protiv 
5. Mira Prentović-protiv 
6. mr Zarija Franović-protiv 
7. Aleksandar Marković-protiv 
8. dr Vesna Đokvučić-odsutna 
9. Muharem Muratović-protiv 
10. Đuro Pejović-protiv 
11. Pešo Glavanović-protiv 
12. Sonja Stanišljević-protiv 
13. Marko Brnjada-protiv 
14. Mićo Orlandić-protiv 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-za 
18. Bećir Berjašević- odsutan 
19. Nedeljko-Lale Čović-protiv 
20. Savo Pavlović-protiv 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-odsutan 
24. Zoran Tajić -za 
25. Ranka Šljivančanin -za 
26. Bosiljka Ražnatović - za 
27. mr Dejan Đurović-za 
28. Aleksandra Vujičić -za 
29. Goran-Gula Pejović- odsutan 
30. Savo Vujošević -za 
31. Snežana Jonica-za 
32. mr Mladen Zagarčanin-za 
33. Milenko Cebalović -za 
34. Munib Ličina-protiv 
35. mr Ismail Doda-protiv 
36. Radomir Novaković-Cakan-protiv 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština, većinom glasova 12 "za", 18 "protiv" i "uzdržanih" nij e 
bilo  nije prihvatila predlog Kluba odbornika SNP-a da se 5. tačka Predlog Odluke o 
izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik",  skine iz predloženog dnevnog reda. 
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Skupština se, o predlogu Kluba odbornika SDP-a da se 6. i 7. tačka Predlog Odluke o 
zaduživanju Opštine Bar i Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar za bankarsku 
garanciju,   skinu iz predloženog dnevnog reda, izjasnila prozivkom kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -protiv 
2. Slobo Pajović-protiv 
3. Naser Kraja-protiv 
4. Branislav Branković-protiv 
5. Mira Prentović-protiv 
6. mr Zarija Franović-protiv 
7. Aleksandar Marković-protiv 
8. dr Vesna Đokvučić-odsutna 
9. Muharem Muratović-protiv 
10. Đuro Pejović-protiv 
11. Pešo Glavanović-protiv 
12. Sonja Stanišljević-protiv 
13. Marko Brnjada-protiv 
14. Mićo Orlandić-protiv 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-za 
18. Bećir Berjašević- odsutan 
19. Nedeljko-Lale Čović-protiv 
20. Savo Pavlović-protiv 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-odsutan 
24. Zoran Tajić -za 
25. Ranka Šljivančanin -za 
26. Bosiljka Ražnatović - za 
27. mr Dejan Đurović-za 
28. Aleksandra Vujičić -za 
29. Goran-Gula Pejović- odsutan 
30. Savo Vujošević -za 
31. Snežana Jonica-za 
32. mr Mladen Zagarčanin-za 
33. Milenko Cebalović -za 
34. Munib Ličina-protiv 
35. mr Ismail Doda-protiv 
36. Radomir Novaković-Cakan-protiv 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština, većinom glasova 13 "za",  18 "protiv" i "uzdržanih" ni je 
bilo  nije prihvatila predlog Kluba odbornika SDP-a da se 6. i 7. tačka Predlog Odluke o 
zaduživanju Opštine Bar i Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar za bankarsku 
garanciju,   skinu iz predloženog dnevnog reda. 
 



5 
 

Predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić je obrazložio svoj predlog za dopunu dnevnog reda, 
kao prvom tačkom: Predlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između 
Opštine Bar (Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska). 
 
Nakon toga, zbog nedostatka kvoruma, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je dao 
pauzu u trajanju od 30 minuta. 
 

-----------------   0   -------------------- 
 
Nakon pauze, Skupština je većinom glasova  19 "za",  "protiv" nije bilo  i 4 "uz držana" 
prihvatila predlog predsjednika Opštine, dr Zorana Srzentića da se predloženi dnevni red 
dopuni tačkom Predlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između 
Opštine Bar (Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska). 
 
Skupština je, većinom glasova 19"za", "protiv" nije bilo i  "uzdržan ih" nije bilo, utvrdila 
sljedeći 

 
DNEVNI RED: 

1. Predlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između Opštine 
Bar (Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska) 

2. Predlog Odluke o donošenju DUP-a "Pečurice-turisti čki kompleks" 
3. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Veliki pijesak“ 
4. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica III" 
5. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica-Bjeliši" 
6. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik" 
7. Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar 
8. Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar za bankarsku garanciju 
9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Komunalne djelatnosti" Bar 
10. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar 
11. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Sportsko-rekreativni 

centar" Bar 
12. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Lovstvo" Bar 
13. Predlog Odluke o utvrđivanju broja potpredsjednika Opštine Bar 
14. Predlozi Odbora za izbor i imenovanja 

 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1. TAČKA  
Predlog Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između Opštine Bar 
(Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska)  
 
U raspravi je učestvovao odbornik mr Dejan Đurović. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna objašnjenja dao je predsjednika Opštine, dr Zoran 
Srzentić. 
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Skupština je, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluke o potpisivanju Sporazuma o prijateljstvu i saradnji između Opštine Bar 
(Crna Gora) i Opštine Kučukkuju (Republika Turska) 
 
Prije prelaska na 2. tačku dnevnog reda, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je 
obavijestio Skupštinu da je  zahtjev NVO "Društvo za zaštitu i unapređenje prostora i životne 
sredine"  za korišćenje instituta "slobodna stolica", odbijen iz razloga što nije podnijet u roku 
koji je propisan Poslovnikom o radu Skupštine. 
 
2.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju DUP-a "Pečurice-turisti čki kompleks"  
 
Uvodno obrazloženje dale su Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine i Aleksandra Tošić-Jokić iz 
Centra za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice. 
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Osman Subašić, 
Zoran Taji ć, Savo Vujošević i Branka Nikezić. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dali su Suzana Crnovršanin, sekretar 
Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine,  
Aleksandra Tošić-Jokić iz Centra za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice i potpredsjednik 
Opštine, Dušan Raičević. 
 
U toku rasprave, odbornici: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, Osman Subašić, Zoran Taji ć 
i Savo Vujošević, osim postavljenih pitanja, iznijeli su primjedbe na to što je za izradu 
predloženog Plana protekao period od osam godina, kao i što isti nije pripremljen i dostavljen 
odbornicima u skladu sa članom 26 Zakona o uređenju prostora i izgradnji objekata, odnosno što 
uz predloženi Plan, ali i uz ostale predložene planove za ovu sjednicu, nije priložena 
odgovarajuća prateća dokumentacija. 
 
S tim u vezi, na  na zahtjev Kluba odbornika SNP-a, Kluba odbornika DF-a i Kluba odbornika 
SDP-a, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković prekinuo je sjednicu, kako bi nadležni 
organ lokalne uprave, uz Predlog Odluke o donošenju DUP-a "Pečurice-turistički kompleks", 
Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Veliki pijesak", Predlog Odluke o 
donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica III", Predlog Odluke o donošenju izmjena i 
dopuna DUP-a "Topolica - Bjeliši" i  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a 
"Maljevik", pripremio i dostavio odbornicima prateću dokumentaciju, kako je propisano članom 
26 Zakona o uređenju prostora i izgradnji objekata. 
 
 

---------------------   O   ---------------------- 
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Sjednica je nastavljena 18. jula 2016. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 34 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ce: dr Srđan Kalini ć, Aleksandar Rakočević i Emin 
Duraković.  
 
2.TAČKA-NASTAVAK  
Predlog Odluke o donošenju DUP-a "Pečurice-turisti čki kompleks"  
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: Snežana Jonica, Mira Prentović, Osman Subašić, mr 
Dejan Đurović i Savo Vujošević. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dala je Aleksandra Tošić-Jokić iz 
Centra za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice. 
 
Nakon rasprave, Skupština je, većinom glasova 20 "za", 14  "protiv" i "uzdržanih" ni je 
bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju DUP-a "Pečurice-turisti čki kompleks" 
 
3.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a „Veliki pijesak“  
 
Uvodno obrazloženje dale su Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine i Ksenija Radović iz 
Republičkog zavoda za urbanizam i projektovanje iz Podgorice. 
 
U raspravi je učestvovao odbornik Savo Vujošević. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dali su Suzana Crnovršanin, sekretar 
Sekretarijata za uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine i 
Ksenija Radović iz Republičkog zavoda za urbanizam i projektovanje iz Podgorice. 
 
Nakon rasprave, Skupština je, većinom glasova 16 "za", 10  "protiv" i "uzdržanih" ni je 
bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju DUP-a "Veliki pijesak" 
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4.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica III"  
 
Uvodno obrazloženje dale su Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine i Jadranka Popović iz doo 
"Montenegro projekt" iz Podgorice. 
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: Denisa Halimić, Snežana Jonica, Savo Vujošević i 
Osman Subašić. 
 
Odbornica Denisa Halimić je predložila da se na području koje obuhvata predloženi Plan 
planira izgradnja vjerskog objekta-islamskog centra. 
 
Odbornica Snežana Jonica je predložila da se precizira koje su to centralne aktivnosti koje su 
definisane Planom na urbanističkim parcelama broj od 44 do 49. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da materijal po predloženoj Odluci nije kompletan i 
predložio da se Izvještaj sa sprovedene javne rasprave dopuni navođenjem predloga i sugestija 
koje su u toku javne rasprave iznijeli zainteresovani građani, kao i po tome zauzetim stavovima 
obrađivača. 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dali su Jadranka Popović iz doo 
"Montenegro projekt" iz Podgorice i Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za 
uređenje prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine. 
 
Nakon rasprave, Skupština se, na zahtjev deset odbornika opozicije, izjasnila prozivkom, kako 
slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-odsutan 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-protiv 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
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21. mr Nada Marstijepović-protiv 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-odsutan 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - protiv 
27. mr Dejan Đurović-odsutan 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-odsutan 
35. mr Ismail Doda-odsutan 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je većinom glasova 17 "za", 13  "protiv" i "uzdržanih" 
nije bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica III" 
 
5.TAČKA  
Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica-Bjeliši"  
 
Uvodno obrazloženje dale su Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine i Jadranka Popović iz doo 
"Montenegro projekt" iz Podgorice. 
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: Savo Vujošević, mr Dejan Đurović, Branislav 
Branković, Snežana Jonica, Pešo Glavanović, Branka Nikezić i Milenko Cebalović. 
 
Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova 19 "za", 11  "protiv" i "uzdržanih" ni je 
bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o donošenju izmjena i dopuna DUP-a "Topolica-Bjeliši" 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković dao je pauzu u trajanju od 30 minuta.  

 
 
 

-----------------------   O   ------------------------ 
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Sjednica je nastavljena 19. jula 2016. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 31 odbornik i da Skupština može da radi i punovažno 
odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ce: Damir Kalamperović, Nedeljko-Lale Čović, dr 
Srđan Kalini ć, Snežana Jonica, Zoran Tajić i Emin Durakovi ć.  
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da je na sjednici 
Kolegijuma postignut dogovor da se razmatranje i odlučivanje o 6. tački utvrđenog dnevnog reda 
Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik" odloži za četvrtak 21. jul 2016. 
godine. 
Takođe, obavijestio je prisutne da sjednici, po Predlogu Odluke o zaduživanju Opštine Bar, 
prisustvuje Boris Vuković, direktor "Vodacom-a" doo, Agencije koja je zadužena za 
implementaciju projekata vodosnabdijevanja i odvođenja otpadnih voda priobalne regije Crne 
Gore . 
 
7.TAČKA  
Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar 
 
Uvodno obrazloženje dao je v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, Dušan 
Raičević. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: mr Dejan Đurović, Milenko Cebalović, mr Zarija 
Franović, Savo Vujošević, mr Nada Marstijepović, dr Ismail Doda, Osman Subašić, Savo 
Pavlović, Branislav Branković, mr Mladen Zagarčanin i Aleksandar Rakočević. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio prisutne da će Klub odbornika DPS-a glasati za 
predloženu Odluku, ističući da je ovu Odluku trebalo donijeti ranije, te da je njeno donošenje 
preduslov za rješavanje problema komunalne infrastrukture u gradu, što je u interesu svih 
građana. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da predložena Odluka nije u skladu sa važećim propisima i 
predložio da se ista još jednom preispita u smislu kako će ovo kreditno zaduženje uticati na 
budžet Opštine Bar. 
 
Odbornica mr Nada Marstijepović je istakla da je ovaj projekat loša investicija sa "puno 
novca, a malo učinka" i  ukazala da Opština nije donijela bitna dokumenta kao što su strateški 
plan razvoja, PUP, dugoročno investicioni plan i program uređenja prostora i predložila da uz 
dostavljenu Informaciju o sprovedenim aktivnostima tenderskog postupka za izgradnju 
postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda treba dostaviti i elaborat o ekonomskoj isplativosti 
navedenog projekta.Takođe, predožila je da se sagledaju i druge mogućnosti za prečišćavanje 
otpadnih voda. 
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Odbornik dr Ismail Doda je obavijestio Skupštinu da će, prilikom glasanja za predloženu 
Odluku biti uzdržan i predložio da se što prije obezbijedi vodosnabdijevanje područja Krajine. 
 
Odbornik Osman Subašić je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika SDP-a ne može podržati 
predloženu Odluku i predložio da se finansijska sredstva iz kreditnog zaduženja usmjere na 
izgradnju vodovodnog i kanalizacionog sistema u gradu. 
Takođe, predložio je da Skupština donese Zaključak kojim će se konstatovati da odlaganje 
kanalizacionog mulja iz drugih opština u Sanitarnu deponiju "Možura" neće biti dozvoljeno. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je podržao predlog odbornika Osmana Subašića da Skupština 
donese navedeni Zaključak i istakao da je i ranije predlagao da se otpad iz drugih opština ne 
odlaže u Sanitarnu deponiju "Možura".Takođe, postavio je pitanje prednosti i nedostataka 
izgradnje postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda i ukazao da ovo zaduženje predstavlja još 
jedno finansijsko opterećenje za Opštinu Bar. 
 
Odbornik Savo Pavlović je obavijestio prisutne da će odbornici Socijaldemokrata podržati 
predloženu Odluku. 
 
Odbornik Branislav Brankovi ć je obavijestio Skupštinu da je Odbor za finansije i privredu 
donio Izvještaj kojim, većinom glasova 3 "za", 1"protiv" i "uzdržanih " nije bilo predlaže 
Skupštini da usvoji Odluku o zaduživanju Opštine Bar i govorio o značaju projekta koji se 
finansira iz kreditnog zaduženja Opštine po predloženoj Odluci.  
 
Predsjednik Skupštine opštine Bar, Radomir Novaković obavijestio je Skupštinu da su, u 
toku rasprave, 11 odbornika pisanim putem predložili da Skupština donese Zaključak koji glasi: 
 
Ne dozvoljava se odlaganje, odnosno, deponovanje kanalizacionog mulja iz drugih opština u 
Sanitarnu deponiju d.o.o. Možura. 
 
Odbornik Savo Vujošević je, saglasno članu 128 stav 5 Poslovnika o radu Skupštine podnio 
Amandman na predloženu Odluku kojim se predlaže da se u članu 1 cifra "10.000.000,00 €" 
zamijeni cifrom "9.000.000,00 €", uz obrazloženje da je 1.000.000,00 € ustvari poklon Vlade 
Crne Gore.  
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dao je predsjednik Opštine dr Zoran 
Srzentić,  v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, Dušan Raičević i izvršni 
direktor d.o.o. "Vodacom", Boris Vukovi ć. 
 
Nakon rasprave, pristupilo se izjašanjvanju o Predlogu Odluke o zaduživanju Opštine Bar i 
Skupština se, na zahtjev deset odbornika opozicije, izjasnila prozivkom, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
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7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-protiv 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- za 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-za 
21. mr Nada Marstijepović-protiv 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - odsutna 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- odsutan 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-odsutna 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-uzdržan 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
 
Saglasno navedenom, Skupština je većinom glasova 19 "za", 11  "protiv" i 1 "uzdržan" 
nije bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o zaduživanju Opštine Bar 
 
Nakon toga, Skupština se, o predloženom zaključku, na zahtjev deset odbornika opozicije, 
izjasnila prozivkom, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
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6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-za 
15. Osman Subašić-za 
16. Damir Kalamperović-odsutan 
17. Denisa Halimić-za 
18. Bećir Berjašević- uzdržan 
19. Nedeljko-Lale Čović-za 
20. Savo Pavlović-protiv 
21. mr Nada Marstijepović-za 
22. dr Srđan Kalinić-odsutan 
23. Aleksandar Rakočević-za 
24. Zoran Tajić -za 
25. Ranka Šljivančanin -za 
26. Bosiljka Ražnatović - odsutna 
27. mr Dejan Đurović-za 
28. Aleksandra Vujičić -za 
29. Goran-Gula Pejović- odsutan 
30. Savo Vujošević -za 
31. Snežana Jonica-odsutna 
32. mr Mladen Zagarčanin-za 
33. Milenko Cebalović -za 
34. Munib Ličina-za 
35. mr Ismail Doda-uzdržan 
36. Radomir Novaković-Cakan-za 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština je, u svojstvu osnivača, većinom glasova 26 "za", 1  
"protiv" i 3 "uzdržana", donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Ne dozvoljava se odlaganje kanalizacionog mulja iz drugih opština u Sanitarnu deponiju 
d.o.o. "Možura" 
 
8.TAČKA  
Predlog Odluke o zaduživanju Opštine Bar za bankarsku garanciju 
 
S obzirom na to da nadležno Ministarstvo još uvijek nije dostavilo saglasnost na predloženu 
Odluku, v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, Dušan Raičević, kao 
predstavnik predlagača, istu je povukao. 
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Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković, u smislu člana 91 stav 3 Poslovnika o radu 
Skupštine opštine Bar, odredio je pauzu u trajanja od sat vremena. 
 

-----------------------   O   ------------------------ 
 
Nakon pauze, sjednica je nastavljena. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je konstatovao da od ukupno 37 odbornika koliko 
broji Skupština, nastavku zasijedanja prisustvuje 14 odbornika, te da Skupština ne može da radi i 
punovažno odlučuje, nakon čega je sjednica prekinuta. 
 

-----------------------   O   ------------------------ 
 
Sjednica je nastavljena 21. jula 2016. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 26 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
 
6.TAČKA  
Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik"  
 
Odbornik Savo Vujošević je, u obliku proceduralne primjedbe, predložio da se Skupština i 
javnost posebno, prije razmatranja predložene Odluke, informišu o Informaciji, koja je 
odbornicima dostavljena uz predloženu Odluku, kao i da se o njoj vodi rasprava. 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da će u toku 
rasprave nadležni organ lokalne uprave, koji je pripremio navedenu Informaciju, o istoj upoznati 
Skupštinu. 
 
Uvodno obrazloženje su dali: Suzana Crnovršanin, sekretar Sekretarijata za uređenje 
prostora, komunalno-stambene poslove i zaštitu životne sredine, Predrag Babić iz Centra 
za arhitekturu i urbanizam iz Podgorice i Vido Dabanović, sekretar Sekretarijata za 
imovinu, zastupanje i investicije. 
 
U raspravi su učestvovali odbornice/ci: mr Dejan Đurović, Snežana Jonica, dr Ismail Doda, 
Savo Vujošević, Osman Subašić, Branka Nikezić, Milenko Cebalović, mr Zarija Franovi ć, 
mr Nada Marstijepović, Marko Brnjada, Aleksandar Rakočević, predsjednik Opštine dr 
Zoran Srzentić 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u obliku proceduralne primjedbe postavila pitanje po kojem 
osnovu, a suprotno Poslovniku o radu Skupštine, današnjem zasijedanju prisustvuju predstavnici 
advokatske kancelarije koju je, po ovom pitanju, angažovala Opština Bar, o kojoj advokatskoj 
kući je riječ, ko je donio odluku i u kojem postupku da se ista angažuje i koliko je novca 
dogovoreno ili koliko je isplaćeno toj advokatskoj kancelariji. 
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Na predlog Kluba odbornika DF-a, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković dao je pauzu u 
trajanju od 15 minuta. 
 

-------------------  O  ---------------------- 
 

Nakon što je odbornica Snežana Jonica ponovila prethodno postavljeno pitanje, predsjednik 
Opštine dr Zoran Srzentić je istakao da pravni zastupnik Opštine, zbog obimnosti posla, ne 
može da prisustvuje svim ročištima i zastupa Opštinu,već da je, po njegovoj preporuci 
angažovana advokatska kancelarija, koja, na osnovu ugovora zastupa Opštinu ne samo u ovom 
sporu već i u drugim predmetima i za to prima mjesečnu naknadu od 1000 €. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je istakao da predloženi Protokol ne nudi rješenje za nastalu 
situaciju po pitanju spora između Opštine Bar i "Sonube Montenegro" d.o.o, te da je bez 
ugovora, kojim će se i jedna i druga strana obavezati zateznim kamatama ili oduzimanjem 
imovine ili duga prema Opštini, koji je evidentan, nemoguće doći do rješenja. 
 
Odbornica Snežana Jonica je ponovila da bi donošenjem ove Odluke bilo izvršeno krivično 
djelo i istakla da DUP "Maljevik" treba da bude dokument kojim se utvrđuje javni interes, da bi 
trebalo voditi računa o interesu Opštine i građana i obavijestila prisutne da će, ukoliko se 
navedena Odluke usvoji na današnjem zasijedanju, glavnom specijalnom tužiocu podnijeti 
krivičnu prijavu protiv predlagača Odluke i svih odbornika koji budu glasali i onih koji budu 
odsutni sa sjednice. 
 
Odbornik dr Ismail Doda  je obavijestio Skupštinu da je protiv predložene Odluke. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da je u ime  klubova odbornika opozicije 
predložio da Skupština opštine, u vezi razmatranja Informacije o realizaciji Odluke o prenosu 
prava na gradsko građevinsko zemljište  DUP-a "Maljevik"- izmjene i dopune ("Sl.list RCG-
opštinski propisi", broj 11/07), donese Zaključak koji glasi: 
 

1. Skupština opštine Bar konstatuje da je u parničnom postupku Opštine Bar protiv tužene 
Sonuba Montenegro DOO Podgorica, donesena presuda Osnovnog Suda u Baru 
P. br. 277/13 u korist Opštine Bar, kojom je tužena obavezna da plati iznos od 
9.345.710,05E, a koja je postala pravosnažna 17.12.2013. godine i izvršna 05.02.2014. 
godine. 
 
2. Zadužuje se predsjednik Opštine da u roku od trideset dana realizuje izvršenje naplate 
novčanog potraživanja od tužene po pravosnažnoj i izvršnoj sudskoj presudi, da se isto uplati 
na račun Opštine Bar. Takodje, zadužuje se predsjednik Opštine da po uplati novčanih 
sredstava na račun Opštine, kontaktira sa predstavnicima Sonube Montenegro DOO 
Podgorica i iskaže spremnost i volju Opštine Bar za uspješnom realizacijom DUP-a 
Maljevik, na način što je Opština Bar spremna da uplaćena novčana sredstva po pravosnažnoj 
i izvršnoj sudskoj presudi stavi na poseban račun kao svoju garanciju i spremnost za 
realizaciju DUP-a Maljevik, i da je Opština Bar spremna da cjelokupna novčana sredstva 
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dobijena sudskom presudom uloži na područje DUP-a Maljevik ako Sonuba Montenegro 
DOO Podgorica pokaže iskrenu i ozbiljnu namjeru za realizacijom DUP-a Maljevik. 
 
3. Ako bude nemoguće realizovati navedeno iz tačke dva ovog Zaključka, zadužuje se 
predsjednik Opštine da u što kraćem roku, ne dužem od dva mjeseca realizuje izvršenje 
pravosnažne sudske presude i naplati novčano potraživanje u skladu sa zakonskim propisima. 
 
4. Odlaže se usvajanje Odluke DUP-a Maljevik dok se ne sprovede izvršenje pravosnažne i 
izvršne sudske presude P. Br. 277/13. 

 
       Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objavljivanja u Službenom listu Crne 
Gore-opštinski propisi. 

 
Zaključak je dostavljen u pisanoj formi. 
 
Odbornik Osman Subašić je  predložio da se izvrši sudska presuda, t.j.da investitor plati dug i 
da se ta finansijska sredstva deponuju na posebni račun i da se koriste samo za prostor 
Maljevika. 
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da se omogući advokatskoj kući, čiji predstavnici 
prisustvju današnjem zasijedanju, da, s obzirom na to da su itekako uključeni u ovaj predmet, 
pojasne sve ono što su bile dileme i nedoumice koje su odbornici do sada, u toku rasprave po 
ovoj tački dnevnog reda iznijeli. 
 
Odbornik Milenko Cebalović je, u ime opozicionih klubova odbornika, istakao da nema 
potrebe za bilo kakvim objašnjenima i s tim u vezi, predložio da, ukoliko odbornicima pozicije 
nešto, po ovom pitanju, nije jasno,  predsjednik Skupštine da pauzu kako bi im predstavnici 
advokatske kancelarije dali određena pojašnjenja. 
 
Predsjednik Opštine dr Zoran Srzentić je podsjetio prisutne na postojeću situaciju po pitanju 
realizacije DUP-a Maljevik-izmjene i dopune, kao i po pitanju sudskog spora između Opštine i 
"Sonuba Montenegro" doo, kao investitora i predložio da se, s obzirom na to da postoji volja i 
namjera i Opštine i investitora da se ovaj posao završi, donesu određeni zaključci u kom pravcu, 
na zakonit način ići dalje, odnosno doći do određenog dogovora.Takođe, istakao je da je 
izgradnja jednog ovakvog turističkog kompleksa, sa ulaganjima od 300.000.000,00 € nešto što bi 
našu opštinu pozicioniralo veoma visoko na turističkoj mapi ne samo Crne Gore već i regije. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio prisutne da je Odbor za planiranje, uređenje 
prostora i komunalno-stambenu djelatnost, na osnovu dostavljene dokumentacije u vezi 
predložene tačke dnevnog reda, donio Izvještaj kojim, većinom glasova 3 "za", "protiv" nije bilo 
i 1 "uzdržani" predlaže Skupštini da usvoji predloženu Odluku.Takođe, predložio je da se u 
interesu grada i građana što prije iznađe rješenje za nastalu situaciju po pitanju valorizacije 
prostora na Maljeviku. 
 
Odbornica Branka Nikezić u skladu sa članom 128 stav 5 Poslovnika o radu Skupštine opštine 
Bar, na Predlog Odluke o donošenju DUP-a "Maljevik" izmjene i dopune, podnijela je sljedeći 
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AMANDMAN 
U Predlogu Odluke o donošenju DUP-a "Maljevik" izmjene i dopune, poslje člana 4 dodaju se 
član 5 i član 6 koji glase: 
 
"                                                                     Član 5 
Donošenjem ove Odluke utvrdjuje se javni interes za izgradnju planiranih objekata i uređenje 
prostora i realizacija obaveza preuzetih Protokolom o uređenju međusobnih prava i obaveza, čiji 
je uzorak sastavni dio ove tačke dnevnog reda-Predlog Odluke o izmjenama i dopunama DUP-a 
"Maljevik". 

 
Član 6 

 
Donošenjem ove Odluke ne dira se u prava i obaveze iz Ugovora o međusobnim pravima i 
obavezama po osnovu naknade za uređenje građevinskog zemljišta po DUP-a "Maljevik-izmjene 
i dopune", broj 031-3331/1 od 10.09.2007. godine i pravosnažne presude osnovnog suda u Baru 
P. br. 277/13 od 28.06.2013. godine." 
 
Vrši se prenumeracija članova predložene Odluke. 
 
Kako je predsjednik Opštine, kao predlagač Odluke prihvatio predloženi Amandman, isti 
je postao sastavni dio Odluke i o njemu se Skupština posebno ne izjašnjava. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila prisutne da nijedan član Odbora za Statut i propise, 
koji je zadužen da cijeni zakonitost akata koji se predlažu Skupštini, nije glasao da je predložena 
Odluka zakonita, t.j. od četiri prisutna člana, 2 su bila "protiv", a 2 "uzdržana" i, u ime 
opozicionih klubova odbornika, obavijestila prisutne da je, što se njih tiče, rasprava po ovoj tački 
dnevnog reda završena, odnosno da oni više neće učestvovati u raspravi. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da se, nakon dogovora opozicionih klubova 
odbornika, tačka 4. predloženog Zaključka briše. 
 
Odgovore na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja dao je sekretar Sekretarijata za 
imovinu, zastupanje i investicije, Vido Dabanović, kojom prilikom je, kao predstavnik 
predlagača, predložio je da Skupština donese zaključak kojim se usvaja predloženi Protokol, koji 
je uz Predog Odluke o donošenju DUP-a "Maljevik" izmjene i dopune dostavljen odbornicima 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković, na predlog opozicionih klubova odbornika, dao 
je pauzu u trajanju od 5 minuta 

 
-----------------------   O   ------------------------ 

 
Nakon pauze, na zahtjev deset odbornika opozicije, Skupština se o Predlogu  Odluke o 
izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik",   izjasnila prozivkom, kako slijedi: 

1. Branka Nikezić -za 
2. Slobo Pajović-za 
3. Naser Kraja-za 
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4. Branislav Branković-za 
5. Mira Prentović-za 
6. mr Zarija Franović-za 
7. Aleksandar Marković-za 
8. dr Vesna Đokvučić-za 
9. Muharem Muratović-za 
10. Đuro Pejović-za 
11. Pešo Glavanović-za 
12. Sonja Stanišljević-za 
13. Marko Brnjada-za 
14. Mićo Orlandić-uzdržan 
15. Osman Subašić-protiv 
16. Damir Kalamperović-protiv 
17. Denisa Halimić-protiv 
18. Bećir Berjašević- uzdržan 
19. Nedeljko-Lale Čović-uzdržan 
20. Savo Pavlović-uzdržan 
21. mr Nada Marstijepović-protiv 
22. dr Srđan Kalinić-protiv 
23. Aleksandar Rakočević-protiv 
24. Zoran Tajić -protiv 
25. Ranka Šljivančanin -protiv 
26. Bosiljka Ražnatović - odsutna 
27. mr Dejan Đurović-protiv 
28. Aleksandra Vujičić -protiv 
29. Goran-Gula Pejović- protiv 
30. Savo Vujošević -protiv 
31. Snežana Jonica-protiv 
32. mr Mladen Zagarčanin-protiv 
33. Milenko Cebalović -protiv 
34. Munib Ličina-za 
35. dr Ismail Doda-uzdržan 
36. Radomir Novaković-Cakan-uzdržan 
37. Emin Duraković-odsutan 

 
Saglasno navedenom, Skupština, većinom glasova 14 "za", 15  "protiv" i 6 "uzdržana", 
nije usvojila Odluku o izmjenama i dopunama DUP-a "Maljevik". 
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine, Radomir Novaković dao je pauzu u trajanju od sat 
vremena. 

 
-----------------------   O   ------------------------ 

 
Nakon pauze, Skupština većinom glasova 9 "za", 19 "protiv" i "uzdržanih" nije  bilo, nije 
usvojila Zaklju čak, koji je u ime opozicionih odbornika predložio odbornik Savo 
Vujošević. 
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9.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Komunalne djelatnosti" Bar  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora drektora d.o.o. "Komunalne djelatnosti" 
Bar, Aleksandar Barlović. 
 
Odbornica Branka Nikezić je, u ime Odbora za Statut i propise, obavijestila Skupštinu da je 
Odbor , većinom glasova 3 "za", 1 "protiv" i "uzdržanih" nije bilo, imajući u vidu da Zaključak 
Skupštine, broj 030-52 od 15.02.2016. godine, kojim su zaduženi upravni odbori JP "Komunalne 
djelatnosti" Bar, JP "Vodovod i kanalizacija"Bar, JP "Sportsko-rekreativni centar" Bar i JP 
"Rumija" Bar da nakon izrade statuta novoosnovaih društava iste dostave Odboru za Statut i 
propise na razmatranje, nije ispoštovan, odlučio da u ovoj formi neće razamatrati predložene 
statute preduzeća. 
S tim u vezi, predložila je da se, s obzirom na to da u tekstovima dostavljenih statuta ima 
nelogičnosti, nejasnoća i nezakonitosti, predložene odluke o davanju saglasnosti na statute 
odlože, kako bi statuti bili dostavljeni Odboru za Statut i propise na razmatranje, nakon čega bi 
bili proslieđeni Skupštini, u redovnoj proceduri, na davanje saglasnosti. 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić je istakao da bi bilo racionalno da se na današnjem zasijedanju 
razmatraju i nakon toga da saglasnost na tekstove statuta preduzeća, na koji način bi se ispunili 
uslovi da ova preduzeća što prije preduzmu radnje po pitanju njihove transformacije u društva sa 
ograničenom odgovornošću, što je bila zakonska obaveza još od 2013. godine. 
 
Odbornik Milenko Cebalović je, u obliku proceduralne primjedbe, predložio da se sačeka 
donošenje Zakona o komunalnim djelatnostima, koji je u proceduri Skupšine Crne Gore i čije se 
izglasavanje očekuje iduće sedmice, kako bi se statuti d.o.o. "Komunalne djelatnosti" i d.o.o. 
"Vodovod i kanalizacija" usaglasili sa odredbama tog Zakona. 
 
Odbornik Osman Subašić je predložio da se statuti vrate na doradu i da predsjednik Skupštine 
u dogovoru sa Odborom za Statut i propise, nakon razmatranja statuta, procijeni kada je moguće 
zakazati nastavak sjednice. 
 
Odbornica mr Nada Marstijepović je podsjetila prisutne da se o predloženim tačkama ne može 
raspravljati jer nema mišljenja nadležnog odbora, što je propisano Poslovnikom o radu 
Skupštine. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je prekinuo sjednicu o njen nastavak odredio za 
29. jul 2017. godine. 
 

-----------------------   O   ------------------------ 
 
Sjednica je nastavljena 4. oktobra 2016. godine. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od 37 odbornika, 
koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 24 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
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Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ce: Branislav Branković, Osman Subašić, Damir 
Kalamperović, Denisa Halimić, mr Nada Marstijepović, dr Srđan Kalini ć, Aleksandar 
Rakočević, mr Dejan Đurović, Goran Pejović, Savo Vujošević, Snežana Jonica, mr Mladen 
Zagarčanin i Emin Durakovi ć.  
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković obavijestio je Skupštinu da je mr Zarija Franović 
(DPS) podnio ostavku na funkciju odbornika, nakon čega je Skupština  konstatovala prestanak 
njegovog mandata i na osnovu Izvještaja Opštinske izborne komisije verifikovala mandat Dejanu 
Škeroviću (DPS). 
Podsjetio je prisutne da je XIV sjednica prekinuta kako bi se doradili statuti društava, tako da je 
za nastavak sjednice na dnevnom redu razmatranje i odlučivanje o 9, 10, 11, 12, 13. i 14. tački 
utvrđenog dnevnog reda. 
 
Takođe, obavijestio je Skupštinu da su odbornici Demokratskog fronta, SDP-a, SNP-a i 
DEMOS-a podnijeli predlog da se današnje zasijedanje odloži i njen nastavak održi nakon 
parlamentarnih izbora. 
 
Odbornik Osman Subašić je u obliku proceduralne primjedbe istakao da je prilikom 
zakazivanja nastavka sjednice prekršen Poslovnik o radu Skupštine i ponovio da sjednicu treba 
odložiti. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je obavijestio prisutne da je od predsjednika OO 
SDP-a, Dragana Vojvodića dobio dopis kojim, u ime SDP-a, izjavljuje oštar protest zbog toga 
što predsjednik Skupštine ne saziva sjednicu na kojoj bi se imenovala dva člana Opštinske 
izborne komisije i time stvorili uslovi za rad na sprovođenju nastupajućih parlamentarnih izbora 
u njenom punom kapacitetu. 
S tim u vezi, odbornik Osman Subašić je istakao da je tim povodom mogla biti zakazana 
sjednica po hitnom postupku. 
 
Odbornik Milenko Cebalović je u obliku proceduralne primjedbe istakao da je materijal po 
tačkama dnevnog reda za današnje zasijedanje proslijeđen kasno, te da odbornici nijesu imali 
vremena da se sa istim upoznaju na kvaliteten način i predložio da se sjednica odloži, tim prije 
što, zbog održavanja parlamentarnih izbora, nema radio prenosa. 
 
Predsjednik Skupštine, Radomir Novaković je istakao da će predlog da se zasijedanje odloži 
staviti na glasanje  i da će glasati da se sjednica nastavi. 
 
Odbornik Savo Vujošević je u obliku proceduralne primjedbe istakao da odbornici nijesu imali 
vremena da se upoznaju sa materijalom za današnje zasijedanje, kao i da je prekršen Poslovnik o 
radu Skupštine jer odbornicima nije dostavljen izvještaj Odbora za Statut i propise po tačkama 
dnevnog reda i predložio da se sjednica odloži.Takođe, predložio je da se uz materijal 
odbornicima dostave i mišljenja nadležnih organa lokalne uprave, koji vrše nadzor nad radom 
ovih preduzeća.   
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Nakon toga, Skupština većinom glasova 8 "za", 19 "protiv" i "uzdržanih" nije  bilo, nije 
prihvatila predlog odbornika Demokratskog fronta, SDP-a, SNP-a i DEMOS-a da se 
današnje zasijedanje odloži. 
 
Odbornik Milenko Cebalović je obavijestio Skupštinu da odbornici SNP-a neće učestvovati u 
daljem radu današnje sjednice. 
 
Odbornica Branka Nikezić je obavijestila prisutne da su odbornik Slobo Pajović i ona, kao 
članovi Odbora za Statut i propise proslijedili dopis, kojim su obavijestili predsjednika Skupštine 
da je od dana prekida XIV sjednice Skupštine proteklo 60 dana, da je u tom periodu Odbor za 
Statut i propise otpočeo sa preduzimanjem radnji iz svoje nadleženosti, po pitanju razmatranja 
statuta d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar, d.o.o."Komunalne djelatnosti" Bar, d.o.o. "Sportsko-
rekreativni centar" Bar i d.o.o. "Lovstvo" Bar , saglasno Zaključku Skupštine, ali da ih nije 
okončao, kao i da navedena preduzeća, usljed nedonošenja tih statuta ne mogu da se registruju 
kao društva sa ograničenom ogovornošću, što može dovesti do štetnih posljedica u njihovom 
poslovanja.Takođe, dopisom su predložili da predsjednik Skupštine o navedenom obavijesti 
odbore direktora navedenih preduzeća kako bi, imajući u vidu, i važeće zakonske propise koji su 
u međuvremenu donijeti,  izradili statute, i iste, u propisano postupku, dostavili Skupštini na 
izjašnjavanje. 
 
Odbornik Zoran Taji ć je predložio da se na današnjem zasijedanju donese Odluka o razrješenju 
i imenovanju tri člana i jednog zamjenika u Opštinskoj izbornoj komisiji, a da se se razmatranje i 
izjašanjavanje o statutima preduzeća odloži, prvenstveno iz razloga što su ti statuti dostavljeni 
odbornicima uoči današnjeg zasijedanja. 
 
Predsjednik Skupštine je obavijestio prisutne da će predsjednik Odbora direktora d.o.o. 
"Komunalne djelatnosti" Bar, Aleksandar Barlović iz opravdanih razloga kasniti, te je postignut 
dogovor da do njegovog dolaska, Skupština razmatra i izjašnjava se ostalim tačkama utvrđenog 
dnevnog reda po utvrđenom redosljedu. 
 
10.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora direktora d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" 
Bar, Budimir Vuki ć. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici Osman Subašić i Branka Nikezić. 
 
Odbornik Osman Subašić je predložio da se statutima svih preduzeća, na isti način propiše 
naknada predsjednicima i članovima odbora direktora tih preduzeća, ističući da je za njega 
prihvatljivo rješenje da Skupština opštine, kao osnivač, određuje te naknade,  i ukazao na to da se 
statutima ne propisuje organizaciona struktura preduzeća, već da se to uređuje njihovim aktima o 
sistematizaciji. 
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da se na isti način, jednoobrazno, propišu naknade 
predsjednicima i članovima odbora direktora preduzeća. 
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Nakon rasprave, Skupština je, jednoglasno (glasalo je 19 odbornika), donijela 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se  Odluka o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Vodovod i kanalizacija" Bar 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
 
9. TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Komunalne djelatnosti" Bar  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora direktora d.o.o. "Komunalne djelatnosti" 
Bar, Aleksandar Barlović. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se  Odluka o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Komunalne djelatnosti" Bar 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašanjavali o predloženoj odluci. 
 
11. TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Sportsko-rekreativni centar" Bar  
 
Predsjednik Skupštine obavijestio je Skupštinu da je Odbor direktora d.o.o. "Sportsko-
rekreativni centar" Bar, kao predlagač,  dostavio Odluku o povlačenju Odluke o usvajanju 
Statuta d.o.o. "Sportsko-rekreativni centar" Bar, što je saglasno članu 127 stav 9 Poslovnika o 
radu Skupštine opštine Bar. 
 
12.TAČKA  
Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Lovstvo" Bar  
 
Uvodno obrazloženje dao je član Odbora direktora d.o.o. "Lovstvo" Bar, Davor Mi lićević. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se  Odluka o davanju saglasnosti na Statut d.o.o. "Lovstvo" Bar 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
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13.TAČKA  
Predlog Odluke o utvrđivanju broja potpredsjednika Opštine Bar 
 
Uvodno obrazloženje dao je predlagač Odluke, predsjednik Opštine, dr Zoran Srzentić 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o utvrđivanju broja potpredsjednika Opštine Bar 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
 
14.TAČKA  
Predlog Odluke o razrješenju tri predstavnika Skupštine opštine Bar u Skupštinu 
Turisti čke organizacije Bar 
 
Odbornica dr Vesna Đokvučić, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja obavijestila je 
Skupštinu da je na sjednici Odbora, donijet Izvještaj kojim se, između ostalog, jednoglasno 
predlaže Skupštini da razriješi Radovana Vukaševića, Ćazima Rašketića i Predraga 
Ristovića, članstva u Skupštini TOB, zbog podnošenja ostavki. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Odluka o razrješenju tri predstavnika Skupštine opštine Bar u Skupštinu 
Turisti čke organizacije Bar 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
 
15.TAČKA  
Predlog Odluke o razrješenju tri člana i jednog zamjenika člana u Opštinskoj izbornoj 
komisiji  
 
Odbornica dr Vesna Đokvučić, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja obavijestila je 
Skupštinu da je na sjednici Odbora, donijet Izvještaj kojim se, između ostalog, jednoglasno 
predlaže Skupštini da razriješi Sava Vujoševića, Dragana Vojvodića i Predraga Jokanovića 
dužnosti člana u Opštinskoj izbornoj komisiji, a Stefana Šuštera dužnosti zamjenika člana 
u Opštinskoj izbornoj komisiji. 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o razrješenju tri člana i jednog zamjenika člana u Opštinskoj izbornoj 
komisiji 
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Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
 
16.TAČKA  
Predlog Odluke o imenovanju tri člana u Opštinskoj izbornoj komisiji  
 
Odbornica dr Vesna Đokvučić, predsjednica Odbora za izbor i imenovanja obavijestila je 
Skupštinu da je na sjednici Odbora, nakon razmatranja pristiglih predloga, donijet Izvještaj kojim 
se, između ostalog, jednoglasno predlaže Skupštini da imenuje Rodoljuba Pejovića, Samira 
Durakovića i Zoricu Dabanović, za članove u Opštinskoj izbornoj komisiji. 
 
Odbornik Osman Subašić je istakao da Predrag Jokanović ne treba da bude razriješen dužnosti 
člana Opštinske izborne komisije iz SNP-a, kao i da SDP-u pripada mjesto člana po broju 
osvojenih glasova na prethodnim izborima, te da predloženo rješenje "nije u duhu Zakona". 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju tri člana u Opštinskoj izbornoj komisiji 
 
Odbornici opozicionih klubova odbornika nijesu se izjašnjavali o predloženoj odluci. 
 
ODBORNIČKA PITANJA: 
 
Odbornik SAVO PAVLOVI Ć je postavio sljedeće odborničko pitanje: 
 
1. "Zašto su zarade lokalnim službenicima i namještenicima u Opštini Bar smanjene, iako je na 
XIII sjednici Skupštine opštine, prilikom usvajanja Odluke o zaradama lokalnih službenika i 
namještenika u Opštini Bar, rečeno da do tih  smanjenja neće doći?Takođe, predložio je da 
predsjednik Opštine, u skladu sa svojim nadležnostima,  što prije inicira izmjene i dopune 
Zakona u Skupštini Crne Gore, na osnovu kojeg je donešena navedena Odluka, kako bi se iznos 
zarada vratio na onaj nivo kakav je bio prije njenog usvajanja." 
 
Odgovor na postavljeno pitanje dao je v.d. sekretara Sekretarijata za ekonomiju i finansije, 
Dušan Raičević. 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono zapis sa sjednice. 
 
Broj: 030-253 
Bar, 8, 18, 19. i 21. jul i 4. oktobar 2016. godine 

 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 
 
SEKRETAR SO,                                                                                                 PREDSJEDNIK,    
 Stevo Pejović,s.r.                                                                                               Radomir Novaković,s.r. 


